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Czechowice - Dziedzice, 29.09.2021 r,

PROTOKÓŁ Z

W DNIU 29 WRZEśNIA 2021 RoKU

Zgodnie z uchwaĘ ZarząduOsiedla ,B"rb"r"" z dnia 25 sierpnia 2021 r._ w dniu
29 wzeŚnia 2021 r. w Szkole Podstawowej nr 2 pzy ulicy Królowej Jadwigi w
Czechowicach- Dziedzicach odbyłc się Ogólne Zebranie Mieszkańców osiedla ,,Barbara,,.
Pzybyłych mieszkańców oraz zaproszonych gości: \Mceburmistza Miasta i Gminy _ pawła

Mrowca, \Mceburmistza Miasta i Gminy - Macieja Kołoczka, kierownika prewencji Straży
Miejskiej - Leszka Czopka, Radną Powiatową - Ewę Kmiecik_ Wronowicz,przywitał
Pzewodniczący Osiedla ,,Barbara" - Andrzej Maj, który zaproponował następujący poządek
zebrania:

1 . Stwierdzenie prawomocności zebrania.

2. \Ałbór sekretaza.

3. Sprawozdanie z działalności zarządu.

4. Proponowanie zadań do budżetu osiedla na2022 rok (uchwata). :

5. Przegłosowanie upowaznienia do zmian budżetu (uchwała).

6. Wolnewnioski.

7. Zakończenie zebrania.

Mieszkańcy osiedla jednogłośnie zaakceptowali taki poządek obrad zebrania.
Zgodnie z pkt. 1 porządku zebrania, Przewodniczący stwierdzlł,że w zebraniu uczestniczy
42 mieszkańców, co stanowiwystarczającą ilość mieszkańców do podejmowania uchwał.

Następnym punktem poządku obrad był wybór Sekretaza Ogólnego Zebrania
mieszkańcÓw Osiedla ,Barbara". KandydaturęAndzeja Maja zgłosiła Krystyna \Ahliczek. W
lttiązku z brakiem innych propozycjiz sali, wszyscy obecnijednogłośnie pzyjęli
kandydaturę Andzeja Maja,

Następnie mieszkańcom pzedstawiono, zgodnie z punktem 3 poządku obrad,

s prawozda nie z działal n oŚ ci zaządu za lata 2o2a-2a21. S prawozda n i e pzyjęto
jednogłośnie w głosowaniu mieszkańców Osiedla,Barbara''.

Zgodnie z punktem czwartym pzystąpiono do zgłaszania zadań do budzetu na rok
2022. Przyjęto następujący podział środków z budzetu (83.402,00 zł).
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oslEDLA ,BARBARA"



1. 30.000,00 zł - na projekt drogi w ,, Kolonii" między tzecim, a czwańym zędem.

2. 5.000,00 zł - dotacja dla OSP Dziedzice

3. 4.000,00 zł - Zapalency 2022 (impreza dla dzieci)

4. 6.000,00 zt - spotkania integracyjne mieszkańcow.

5. 2.000,00 zt - zawody wędkarskie dla dzieci z okazji Dnia Dziecka.

6. 5.000,00 zh - MKS kajaki (zakup spzętu)

7. 8.000,00 zh - SP2 (malowanie sal)

8. 2.000,00 zh - SP2 (nagrody spońowe)

9. 8.000,00 zt - PP 10 (zakup spzętu na plac zabaw)

10. .2.000,00 zt - PP 10 (imprezy dla dzieci)

1,1 . 4.000,00 zt - PP 9 (zakup spzętu na plac zabaw)

12. 1 .000,00 zt - PP 9 (imprezy dla dzieci)

13, 6.402,00 zł - rezerwa.

W głosowaniu zebrani mieszkańcy jednogłośnie głosowali nad przyjęciem uchwały

budzetowej na rok 2022. Uchwała została pzyjęta.

W drugiej uchwale jednogłośnie zebrani mieszkańcy upowazn|li Zaząd Osiedla

,,Barbara" do zgłaszania propozycji zmian zadan w trakcie roku budzetowego w ramach

niewykozystanych środków fi nansowych dla Osiedla,,Barbara".

Kolejna część zebrania dotyczy wolnych wnioskow i dyskusji, w ktorej głos zabrali:

1. .loruszył sprawę pzekraczania prędkości na ul. Gorniczej w Ęonie
,,Kolonii"

2. zapytał, kiedy zostanie wyremontowany odcinek ul, Węglowej w

,,Kolonii"

3. z poruszył sprawę nie mycia kontenerów na śmieci pżez firmę Sanitas

4. ; poruszył sprawę podłączenia ,,Kolonii" do systemowego ogzewania

5. zwrociła uwagę na podmywanie bzegu pżez potok Młynowka

6. zwróciła uwagę na brak znaków ,,Pzejście dla pieszych" pży

wlocie ul. Krolowej Jadwigi na ul. Węglową oraz wytańe pasy.

7. zwrócił uwagę na zapadnięcie studzienki przy wlocie ul. Górniczej na ul.

Węglową.

Na wszystkie te pytania odpowiadali Wceburmistrz Paweł Mrowiec oraz \Mceburmistz

Maciej Kołoczek. W sprawach bezpieczeństwa mieszkańców ,,Kolonii" wypowiadał się Pan

Leszek Czopek.

Na tym zebranie zakończono.
iarząciu,



Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informocji
publicznej (t.j. Dz. U,2020, poz.2176 z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka -Dzida


